

En febrero se presentarán 15 proyectos fin de carrera en Huhezi

14/02/2010

A partir del 15 de febrero de 2010, y hasta el día 26 del mismo mes, se presentarán en Huhezi 15 proyectos fin de carrera, repartidos de este modo:

- **Psicopedagogía:** se presentarán 7 proyectos:
 - Edurne Arrizabalaga: Errefortzu taldeak Arrasateko Institutuan.
 - Maitena Agirrebeitia: Bilera funtzionalen potentziatzea.
 - Adrian Mauleon: Norvegiako hezkuntza sistema eta Nafarroako hezkuntza sistema.
 - Maitane Aierza: Haur Hezkuntzako gelen giroa.
 - Aitzol Urruzola: Familiaren implikazioa eta ikasleen errendimendu akademikoa.
 - Iñigo Unanue: Garapen pertsonalerako eta orientazio laboralerako ikastaroa hezkuntza holistikoaren markoan.
 - Aritz Zearra: Mendeberri hezkuntza proiektuko ebaluaketa mota derberdinek ikasleen ikasten ikastea konpetentzian duen eragina aztertzea.
- **Comunicación Audiovisual:** se defenderán 5 proyectos:
 - Ane Foronda y Julen Elorza: Stop motion bidezko animazioa.
 - Tomin Tapia: Mendeberri hezkuntza ereduaren bideo korporatiboa.
 - Usua Garin: Economía solidaria, cooperativismo y autogestión.
 - Jon Adan: Digitalizazioak EITBko albistegietan izandako eragina azterzen.
 - Aitor Ferrer: Elkartasunaren bideak saioarentzako Internet bidezko banaketa bideak azterzen.
- **Humanidades-Empresa:** 3 proyectos:
 - Maite San Martin: Proceso de selección de personal.
 - Maialen Agirre: Izaro datu basearen eguneratzea.
 - Itziar Zunzunegi: Kaiera proiektuaren diskurtsoen analisi kritikoa.



Trabajo obligatorio

El proyecto fin de carrera es un **trabajo obligatorio para todos los alumnos que deseen obtener la titulación**. El proyecto fin de carrera pretende enfrentar al alumno a una tarea de complejidad superior a la realizada a lo largo de sus estudios, y que de como resultado un trabajo serio y propio del autor.